

General English Course (GEC)

通用英語課程 (GEC)

年齡：12-14歲, 15-18歲

Age: 12-14, 15-18

課程長度：3或4星期

Course Length: 3 or 4 Weeks

課堂：15小時/星期

Classes: 15 Hours / Week

適合學生英文水平：低, 中等, 高

Levels Offered: Low, Intermediate, High



通用英語課程旨在高度提高學生利用英語交流及溝通的機會，幫助他們提高自信心，英語流利程度和文法的準確性。課堂包括討論一般學生都會感到有興趣的主題，簡短的演講和合作報告，如創作影片，做調查或舉行辯論活動。我們鼓勵學生經常分享他們的個人觀點和文化體驗。文法和詞彙主題會由教師根據班級的需要而定，學生亦須完成由老師設定的主題的報告。

The General English course is designed to maximize opportunities for students to practice using English to communicate, helping them to improve their confidence, fluency and grammatical accuracy. Typical class activities include discussions on topics of general interest, short presentations, and cooperative projects such as creating a video, designing a survey, or holding a debate. Students are encouraged at all times to share their personal opinions and cultural experiences. Grammar and vocabulary topics are chosen by the teacher based on the needs of the class. Students must also complete a final project, designed by their teacher.

評估和證書：在課程結束時，學生都會獲得個人評估報告，表現良好的學生會另外獲得多倫多大學新學院所頒發的課程證書。

Evaluation and Certificate: At the end of each Course, students receive a personalized evaluation and those who succeed are rewarded a certificate of course completion from University of Toronto, New College.

Academic Preparation Course (APC)

學術準備課程 (APC)

年齡 : 15-18歲

Age: 15-18

課程長度 : 4星期

Course Length: 4 Weeks

課堂 : 15小時/星期

Classes: 15 Hours / Week

適合學生英文水平 : 中等+

Levels Offered: Upper Intermediate+



學術準備課程要求學生在學術環境中提升英語能力。課程特別注重於寫作，批判性閱讀和口頭表達技巧方面，尤其適合考慮申請入讀英語大學的學生。學生亦須參與課堂討論和辯論，單獨和小組工作，並互相學習。

APC challenges students to develop their English in an academic setting. With a particular focus on writing, critical reading, and oral presentation skills, it is especially appropriate for motivated students who are considering applying to an English-language university.

Students should arrive ready to participate in class discussions and debates, to work individually and in groups, and to learn from one another.

Evaluation and Certificate: At the end of each Course, students receive a personalized evaluation and those who succeed are rewarded a certificate of course completion from University of Toronto, New College.

評估和證書 : 在課程結束時，學生都會獲得個人評估報告，表現良好的學生會另外獲得多倫多大學新學院所頒發的課程證書。

住宿及膳食

作為包住宿的計劃，所有學生都必須住在學院宿舍中。學生會住在多倫多大學市中心的學院宿舍，環境安全，這裡距離多倫多大部分主要旅遊景點都非常之近。

每個學生都會有一個舒適的有空調的房間，配有高速互聯網。居住在這裡能為學生提供了一個獨特的體驗機會，讓他們與來自世界各地的同學一起生活。住在宿舍為學生提供了許多利用英語的機會，並與來自世界各地的其他學生交流。



學生會受到與學生住在一起的課程輔導員的監督，並領導和監督活動。

在他們入住期間，學生可以進入新學院的餐廳，為學生提供舒適的用餐區，享受“自助餐”菜單。

ACCOMMODATION & FOOD

As a residential program, living in residence is mandatory for all Youth IEP students. Students will live in the safe and secure environment of the University of Toronto's downtown residences, which are walking distance from most of Toronto's major tourist attractions.

Each student is offered a comfortable and air-conditioned room with high-speed internet access. Living in residence provides students with a unique opportunity to immerse themselves in a global community by living with classmates from around the world. Living in residence provides students with many opportunities to use English and gain confidence speaking with other students from around the world.

Students will be supervised by program counsellors, who live in residence with the students and are also responsible for leading and supervising the cultural activities.

During their stay in residence, students will have access to the New College dining hall, which provides students with a comfortable dining area to enjoy the “all-you-can-eat” menu.

Course Schedule 課程時間表

<u>國際英語計劃 (Youth IEP)</u> <u>時間表 Schedule</u>	8:00 - 10:00	Breakfast 早餐
	10:00 - 13:00	Morning Course 早上課堂
	13:00 - 14:00	Lunch 午餐
	14:00 - 17:00	Activity 課外活動
	17:30 - 19:30	Dinner 晚餐
	19:30 - 22:30	Evening Event 晚間活動
	23:00	End of Day 一日完結

CULTURAL ACTIVITIES 文化活動

我們會為所有學生提供多種下午活動，晚間活動和週末參觀遊覽活動。

A variety of afternoon activities, evening events, and weekend excursions are organized by International Programs' staff for all students participating in the Youth International English Program.

請往下一頁查看詳情

Please go to next page for details

Sample Excursions 短途旅程



Niagara Falls
尼加拉瀑布

Niagara Falls, one of the great natural wonders of the world, displays in unforgettable fashion the sheer force of Mother Nature. Students can feel its natural power.

尼加拉瀑布是世界的自然奇觀之一，以令人難忘的方式展現了大自然的力量。學生可以親身感受到它的自然力量，欣賞其壯觀的景色。



CN Tower
加拿大國家電視塔

One of the famous attractions, also the landmark of Toronto. The building was once the highest record for the Guinness World Record. Students can take a look at the Canadian landscape in the tower.

著名景點之一，也是多倫多地標。曾經為健力士世界紀錄大全紀錄為最高的建築物。學生可以於塔內將加拿大景色一覽無遺。



Wonderland
Wonderland 樂園

After a day learning in classrooms, it is perfect to go to a theme park and ride on those exciting rides and play a lot of fun games with friends!

在課室學習了一天之後，去主題公園就最好不過了。可以乘坐那些令人興奮的遊樂設施並與朋友一起玩很多有趣的遊戲！

Social Clubs Activities

學會活動

Activity & Wellness

This workshop focuses on physical activity, fitness, and nutrition to encourage a healthy lifestyle. This is a workshop for athletic campers to show off their skills and maybe even lead their own workshops with counsellor guidance!

The club could include:

| yoga | dance | martial arts | running | swimming | health & wellness |

健康及體育活動

本工作坊的重點在於體能活動，健身和營養，鼓勵健康的生活方式。這是一個讓精於運動的學生展示他們的技能的工作坊，甚至可以帶著輔導員開設及領導自己的工作坊！

學會可能包括：

| 瑜伽 | 舞蹈 | 武術 | 跑步 | 游泳 | 健康 |

Arts & Crafts

This workshop is an opportunity for creative self-expression. This workshop will let campers explore how they express themselves through art and showcase their work at camp.

The club could include:

| painting | drawing | braiding | writing | crafting | sewing |

藝術及手工

本工作坊創造自我表達的機會給學生。本工作坊將讓學生探索他們如何通過藝術表達到自己，並展示出他們的成品。

學會可能包括：

| 上色 | 繪圖 | 編織 | 寫作 | 製作 | 縫紉 |

Performance

This workshop provides a space for our campers to organize and perform for their community. This is a great workshop for campers to have some laughs with improvisation games, or even to put together their own play.

The club could include:

| singing | dancing | comedy | storytelling | performance art | theatre | improvisation |

表演

本工作坊為學生提供了一個可以舉辦和表演的空間。對於學生來說，這是一個從即興遊戲中得到樂趣，甚至可以成為遊戲的元素之一的活動。

學會可能包括：

| 唱歌 | 跳舞 | 喜劇 | 說故事 | 表演藝術 | 劇院 | 即興創作 |

Cuisine

This workshop allows campers to share and communicate elements of their culture and cuisine through food. Counsellors will guide campers through food safety and basics of following a recipe, meal prep, baking, cooking, and proper use of kitchen tools. This workshop introduces campers to important and useful skills while sharing flavours and tastes from home.

The club could include:

| baking | cooking | food safety | following a recipe | meal preparation |

飲食

本工作坊讓學生通過食物分享，交流他們國家的文化和美食。輔導員將帶領學生認識食品安全和跟隨食譜，準備膳食，烘焙，烹飪和正確使用廚房工具的基本知識。本工作坊會向學生介紹重要和有用的技能，同時分享不同國家的風味和口味。

學會可能包括：

| 烘烤 | 烹飪 | 食品安全 | 跟隨食譜 | 膳食準備 |

Media

Media is great way to both show off our own culture and learn about others. Our counsellors will work with campers to produce media about their time at camp and the world they are being exposed to with things like videography and photography. This is a great workshop for campers to show off their social media skills and create the photos and videos that we can all remember the summer by!

The club could include:

| videography | photography | collages | camp newsletter | social media | digital responsibility |

媒體

媒體是展示我們自己的文化和了解其他文化的好方法。我們的輔導員將與學生一起製作媒體相關的作品，了解他們所接觸的這個世界，例如攝影和影片。對於學生來說，這是一個可以展示他們的社交媒體技巧的活動，並創造每人都記得夏天照片和影片！

學會可能包括：

| 影片 | 攝影 | 拼貼 | 夏令營通訊 | 社交媒體 | 電子媒體責任 |

Intramural & Organized Sports

This workshop is for our campers interested in athletics, teamwork, and sportmanship. Campers who like team sports, trying new things, competition, and including others will love this workshop.

The club could include:

| football (soccer) | basketball | being a team player | organizing sports | leadership | refereeing |

體育比賽

本工作坊讓學生可以互相比賽或合作比賽，嘗試挑戰。

學會可能包括：

| 足球 | 籃球 | 團隊合作 | 舉行體育活動 | 領導 | 裁判 |